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JORDI fÀnnnCA I feaiatre. Impulsor de la cooperativa Pediatria dels Pirineus

d'Urgell, però molt
vinculats a Sant Joan

de Déu, i entre un 10

i un t5% del nostre

temps el dediquem
a la formació, que és

fonamental per dedi-
car-se a la medicina.
Teniu un consulto¡i
virtuøl.
Sí. Els nostres pa-

cients poden adre-

çar-se directament
al pediatreoal'in-
fermera de pedia-

tria, que coneixen el

nen. Responem en

48 hores laborables
i, evidentment, són

consultes no urgents.

Però ens va bé, als pares i als metges, per acla-

rir dubtes, sense necessitat de desplaçar el nen i

sense perdre més temps del necessari.

Aquesta Íórmulo és extensible o oltres especí-

ølitats?
Crec que per comarques allunyades com les

nostres, un grup de professionals qge s'auto-

gestionen, que coneixen el territori i les seves

necessitats, és una manera de treballar idònia.

I extrapolable a qualsevol altra especialitat, efec-

tivament.
Feu xerrades de temes molt dÍversos,

Creiem que és molt important empoderar els

pares. lnternet és una eina valuosa, però s'ha de

fer un cribatge, no tot el'que hi surt és cert. Els

metges tenim lbbligació de compartir el que sa-

bem.
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"La cooperativa pediàtrica
garanteix una bona assistència

arreu de I'AIt IJrgell"
Fàbrega (Ueida,1972)

es va fer metge a casa

nostra i es va especia-
litzar en pediatria a la

Valld'Hebron. Ell i la
seua dona, també pe-

diatn, van anar a viu-
re a la Seu d'Urgell, el

2009, per desenvolu-
par una cooperativa
per donar assistència

mèdica de qualitat a

una comarca,JAlt Ur-
gell, tradicionalment
molt disseminada en

la seua demografia,
amb excel.lents¡esul-
tats. www,pedidtria-
delspirineus,org

Per què vo nàixer ls cooperotívo?

Quan vam endegar el projecte a IAlt Urgell hí

havia carència de pediatres. Els de primària i els

dels hospitals no estaven coordinats. La coope-

rativa és un equip de pediatria que abraça els

dos àmbits i amb aquest format jurídic tenim
més capacitat d'autogestió.
Eston contents del resultøt?
Molt satisfets. Des del2012 també ens fem càr-

rec de l'assistència maternoinfantil (llevadores i

ginecòlegs), que a la llarga volem que s'integrin

a la cooperativa. A més, els professionals que en

formem.part som els mateixos, excepte en uÐ

cas, cosa que els nens -i els pares- agraeixen.

Dediquen temps a lø formøció.
Un altre dels nostres objectius. No exercim en un

hospital perdut de montanya, exercim a la Seu


